
  

 
 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  21/3 22 
Tidspunkt: kl. 19-21 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 

Deltagere: Svend Erik, Line, Birgitte, Dorthe, Pia, Bente, Thomas, Jan, 
Frederik, Heidi, Annemette 
Skolen sørger for kage 
Fraværende: Ingen 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

kort Godkendt  

2. Opfølgning på referat (B) 
 
 

 kort Ingen kommentarer  

3. Kort orientering (O) 
- Fra elevråd 
- Fra skoleledelsen 
- Fra formanden 
- Fra øvrige med-

lemmer 
 

 10 Elevråd: Elevrådet har søgt midler ved de-
mokratimillionen. Gråsten Skole har fået lidt 
over 60.000 kr, hvor vi vil investere i nogle 
bænke, så vi kan opdele udeområdet i lidt 
mere spændende læringsrum. Samt nogle 
computerskaber til mellemtrinnet. 
 
Skoleledelse: Toiletterne i udskolingen er 
blevet renoveret. 
Der er ved at blive udarbejdet et kommisso-
rium til renovering af Gråsten Skole. Tors-
dag næste uge kommer der et arkitektfirma 
på besøg og gennemgår bygningerne. 
 
Formanden: Vej og Park har været i gang 
med at forbedre skolevejen. Lappet huller i 
stien samt stynet træer, så udsynet er ble-
vet bedre. 
6/4 Møde i FRO, hvor emnet et omkring ”fri-
kommune” på skoleområdet  
 

 

4.  Næste skoleår 
 

5 Hvor langt er vi med planlægningen? 
Vi har et ønske om at fortsætte den ned-
satte skoletid på kommende 5. årgang samt 
fortsætte nedsættelse af tiden på kom-
mende 4 årgang. Der skal være fokus på 
co-teaching principperne, trivsel, spørgsmå-
let om øget lektiemængde, øget læring. 
Det er vigtigt, at det tænkes ind i skoleårets 
planlægning. 
Derudover ønsker vi at fortsætte med den 
nedsatte skoletid på kommende 8. årgang 
(tvillingeindsats) 
Næste år planlægger vi med svømmeun-
dervisning for hele året for 4. årgang. Da 
nuværende 4. årgang har mistet en del 
svømmeundervisning pga corona  
 

 



  

 
 

5. Skolebestyrelsesvalg 10 Orientering ved Heidi 
Der er opstillet 7 medlemmer, men der er 
på nuværende tidspunkt ikke 2 suppleanter. 
Bestyrelsen vil gerne indstille til byrådet, at 
man kan overveje kørselspenge/diæter. 
 

 

6. Opfølgning fra sidste 
møde 
 

10 Gruppen omkring forretningsorden frem-
lægger, hvad de nåede frem til  
 
Udsættes til næste gang  
Styrelsesvedtægten vedlægges næste 
gang og forretningsordenen gennemgås 
næste gang. 

 

6.a Opfølgning fra sidste 
møde 
 

10 
 
30 

Gruppen omkring principper fremlægger. 
 
Planlægning af det videre arbejde 
 
Udsættes til næste gang 

 

7. Princip omkring mobiler 15 Pia, Line og Svend Erik kommer med et ud-
kast til et princip (Se referat fra 20/9) 
 
Bestyrelsen fremlægger et udkast til et prin-
cip, som vi lader personalet drøfte til fase-
møde 5/4 og komme med en tilbagemel-
ding til. 
Medtages til næste møde. 
Der skal henvises til antimobbestrategien 
og digital dannelse. 

 

8. Skolefest 
 

15 Skal bestyrelsen have en bod, hvor man 
kan synliggøre arbejdet? Herunder valg  
Der er mest stemning for at skolefesten er 
et familiearrangement og bestyrelsen vil gå 
i tænkeboks omkring forskellige happenings 
omkring bestyrelsesarbejdet. 
 

 

9. Økonomi (O/D) 
- Bilag: Budgetop-

følgning   
 

 kort  kort orientering 
Budgettet er lagt og der er ca. 200.000 til-
bage til læremidler, når alt andet fast er be-
talt. 

 

10. Eventuelt (O) 
 
 

 snus/stoffer/alkohol, plan for renovering,  
 

 

11 Kommende møder:     

 


